
 
 
 
Boarding Contract and Terms and Condition 

Check In requirements for pets: 

 

1. Vaccination Documentation: 

 Owners must present their pet's vaccination card or certificate at check-in. This must include: 

   - Types of vaccines administered. 

   - Dates of administration. 

   - Duration of validity. 

Please request a professional history from your vet for our vet to check 

1A. Dog Vaccination Requirements: 

   1. All dogs must be vaccinated for rabies and micro chipped and government licence form must be 

provided at admission. 

2. All dogs must receive the DHPPiL vaccine , Distemper, Hepatitis, Parvovirus, Parainfluenza, and 

Leptospirosis either two or three times at the beginning of the vaccination course. If the DHPPiL is more 

than 6 months overdue, we will require a booster  

   - Adult dogs require an annual DHPPiL booster. 

   - Heartworm vaccination or regular heartworm medication is also necessary. 

  - The dog micro chipped number will be checked upon admission.  

  -Vaccine can be administered at the day of the check in at Chris and Nicola’s Animal Hospital.  

 

1B. Cat Vaccination Requirements: 

   - Cats must be initially vaccinated with the FVRCP vaccine ,Feline Viral Rhinotracheitis, Calicivirus, and 

Panleukopenia two or three times. 

   - Adult cats need an annual FVRCP booster. 

   - Vaccines can be administered on the day of check-in at Chris and Nicola’s Animal Hospital. 



 
 
 
 "Fully vaccinated" means having received an initial course of at least two preventive vaccinations, with 

the final dose given by at least 16 weeks of age, and regular annual boosters. 

 -  Animals which have received the initial course only will be accepted for boarding after 7 days from 

the final injection.  

- If the annual FVRCP Vaccine is more than 6 months overdue, we will require a booster. 

 - No reservation will be confirmed until documentary proof of vaccination is presented and approved 

before the animal is presented to the kennels. Animals arriving without adequate vaccination will be 

refused admission. Vaccination may be provided by our vet at the owner’s expense, before boarding. 

 

2. Micro chipping: 

 Dogs must be micro-chipped, and owners must provide the original microchip record at check-in. 

 

3. Extend Parasites Treatments:  

   - Owners must complete an application of Flea control before boarding. 

   - Proof of the application process must be documented with photos, or flea drops can be purchased 

and applied at Chris and Nicolas Animal Hospital prior to check-in at the owner’s expense ( see fee table ) 

 

4. Animal receiving on – going treatment: 

All animals requiring on-going treatment, including prescription diet, must provide a full medical history 

or authorize us to get the full medical history from their clinic and to be reviewed and examined by Chris 

and Nicola’s or The Sanctuary Animal Hospital veterinary surgeon prior to the boarding confirmation. 

This can be done on admission. 

 

5. Animals may soil themselves and require bathing. This will be done at the discretion of the boarding 

staff at the owner’s expense. 

 

6. Owners are advised to confirm their animal’s dietary requirements and food provision arrangement at 

the time of check in 



 
 
 
 

Service hour: 1000-1800 (other times maybe available by mutual arrangement) 

 

Check in time at 1400, check out time at 1200 

 

Hotel format, one night as unit 

Check in process and mandatory service 

1) Please bring your (need photo proof when make appointment) 
2) Vet will make a simple consultation, pet can check in if healthy (price, $200 half price as 
normal consultation fee) 
3) Frontline Plus - $90/ head 
4) Simple Bath for Dog $350/ head **1 time every 7 days. At least one time during stay 
 
 

*Owners are advised to bring in the pets own towels, bedding or bowl to make the animal feel more 

comfortable during their stay. 

 

*Visiting time for maids or other families members can be arranged. Please call our reception to arrange 

the visiting time during service hours. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 
 
寄宿合約及條款與條件 

寵物入住要求： 

1. 疫苗接種文件：  

   飼主在入住時必須出示寵物的疫苗接種卡或證明，內容必須包括：   

   - 已接種的疫苗類型。   

   - 接種日期。   

   - 有效期。   

   請向您的獸醫索取疫苗紀錄，以便我們的獸醫檢查。 

 

1A. 狗的疫苗接種要求： 

   1. 所有狗必須接種狂犬病疫苗並微晶片，並在入場時提供政府許可證。   

   2. 所有狗必須接受 DHPPiL 疫苗（包括犬瘟熱、肝炎、冠狀病毒、流感及鈉血症），在

接種初期需接種兩至三次。如果 DHPPiL 超過 6 個月未接種，我們將要求補打疫苗。   

   - 成年犬每年需要補打 DHPPiL 疫苗。   

   - 需要接種心絲蟲疫苗或定期使用心絲蟲藥物。   

   - 入場時將檢查狗的微晶片號碼。   

   - 疫苗可以在入住當天於夏利維動物醫院的動物醫院接種。 

 

 

 

 

 

 



 
 
 
1B. 貓的疫苗接種要求： 

   - 貓必須最初接種 FVRCP 疫苗（包括貓疫病毒性鼻氣管炎、卡利病毒及貓泛白血球症），

需接種兩至三次。   

   - 成年貓每年需要補打 FVRCP 疫苗。   

   - 疫苗可以在入住當天於夏利維動物醫院的動物醫院接種。   

   - “完全接種”意味著至少接種了兩針預防疫苗，最後一針需在至少 16 週齡時接種，並

定期進行年度加強接種。   

   - 只接種了初始疫苗的動物在最後一針接種後 7 天可以入住。   

   - 如果年度 FVRCP 疫苗超過 6 個月未接種，我們將要求補打疫苗。   

   - 在動物到達寄宿所之前，必須提交和批准疫苗接種的證明文件，否則不會確認預訂。

沒有充分疫苗接種的動物將被拒絕入場。疫苗接種可由我們的獸醫在飼主自費的情況下提

供。 

 

2. 微晶片：   

   狗必須進行微晶片植入，飼主在入住時必須提供原始微晶片記錄。 

 

3. 寄生蟲治療： 

   - 飼主必須在寄宿前完成跳蚤控制的申請。   

   - 申請過程的證明必須以照片記錄，或者可以在夏利維動物醫院自行購買並在入住前施

用跳蚤藥（見費用表）。 

 

4. 需要持續治療的動物：  

   所有需要持續治療的動物，包括處方飲食，必須提供完整的醫療歷史或授權我們從他們

的診所獲取完整的醫療歷史，並由夏利維動物醫院或健河動物醫院的獸醫師進行檢查和審

核，確認後方可寄宿。這可以在入住時完成。 



 
 
 
5. 動物可能會弄髒自己。   

   並需要洗澡,這將由寄宿工作人員根據情況決定，費用由飼主負擔。 

 

6. 建議飼主在入住時確認動物的飲食要求和食物供應安排。 

 

服務時間：10:00 - 18:00（其他時間可根據協議安排） 

 

入住時間為 14:00，退房時間為 12:00 

 

酒店格式，每晚作為單位 

入住流程及強制服務：  

1) 請攜帶您的（需要照片證明以便預約）   

2) 獸醫將進行簡單諮詢，如果寵物健康即可入住（價格：$200，為正常諮詢費的半價）   

3) Frontline Plus - 每隻 $90   

4) 簡單洗澡（狗）每隻 $350 **每 7 天一次，至少在住宿期間洗一次 

 

建議飼主攜帶寵物自己的毛巾、床上用品或碗，以使動物在寄宿期間感到更舒適。 

可安排家人或其他成員探訪。請在服務時間內致電我們的接待處安排探訪時間。 

 

 

                                            


